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PROTOKÓŁ NR 0012.5.8.2020 

z posiedzenia Komisji  
Rodziny i Polityki Społecznej  

w dniu 22 października 2020r. 
 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 11.30 – 12.15.    
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście zgodnie 
z załączonymi listami obecności.   
 

 
 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Sprawy seniorów w mieście. 
 

4. Funkcjonowanie WSS n 2 w mieście. 
 

5. Podatki i opłaty lokalne: 
 
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości  

na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII.118.2016 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z 27 października 2016r. w sprawie zwolnienia od 
podatku od nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo 
wybudowanych budynków mieszkalnych, 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok. 

 
6.  Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w spawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2020 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi osoby fizycznej, 
 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności (18.791,25 zł), 
 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności (19.081,42 zł), 
 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności (50.083,41 zł),   
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 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności (86.377,95 zł), 
   

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności (112.782,35 zł), 
   

 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na rok 2020, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX.145.2019 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie przyjęcia gminnego 
programu profilaktyki i rozwiązywania  problemów alkoholowych na 2020 
rok . 

 

7.  Wolne głosy i wnioski. 
 
8.  Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 17.09.2020r. 
 
9. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
 
 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Zastępca Przewodniczącej Komisji – Grzegorz Mosoń otworzył posiedzenie  
i powitał przybyłych członków Komisji oraz gości.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.   
 
Ad. 3. 
Sprawy seniorów w mieście. 
 
Temat nie został zrealizowany gdyż ze względu na sytuację epidemiologiczną  
planowane spotkanie z Radą Seniorów nie odbyło się. 
 
Radni otrzymali do zapoznania się materiał „Działania na rzecz osób starszych”, 
przygotowany przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Jastrzębiu-Zdroju. 
 
Ad. 4. 
Funkcjonowanie WSS n 2 w mieście.  
 
Ze względu na sytuację epidemiologiczną temat nie został zrealizowany. 
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Ad. 5. 
Podatki i opłaty lokalne: 
 
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości  

na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok. 
 
Omówienia projektu uchwały dokonał Skarbnik Miasta Dariusz Holesz. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII.118.2016 Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój z 27 października 2016r. w sprawie zwolnienia od podatku 
od nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo wybudowanych 
budynków mieszkalnych. 

 
Omówienia projektu uchwały dokonał Skarbnik Miasta Dariusz Holesz. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 
 
Omówienia projektu uchwały dokonał Skarbnik Miasta Dariusz Holesz. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 
Ad. 6. 
Sprawy bieżące. 
 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2020 rok. 

 

Uzasadnienia do projektu uchwały udzielił Dariusz Holesz –Skarbnik Miasta.   
 
 
Janusz Toborowicz 
Mam pytanie dotyczące budynku przy ulicy Kaszubskiej, gdzie jest przebudowa i 
adaptacja dla potrzeb uczniów niepełnosprawnych, przesuwamy 150 tys. zł na 
następny rok, przy czym powodem tego przesunięcia jest wykonanie 
dokumentacji technicznej. Na jakim etapie to jest, czy nie można było wykonać 
przetargu aby front robót rozpoczął się i nie było ograniczeń w zakresie 
przyjmowania dzieci  z dysfunkcjami.  
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Dariusz Holesz 
Zabezpieczone środki są tylko i wyłącznie na wykonywanie projektu, na razie 
Wydział merytoryczny przygotowuje materiał do wykonywania projektu, który 
należy dostosować do dwóch odrębnych od siebie jednostek tj Przedszkole 
Specjalne i Zespół Szkół nr 9. Nie wierzę w to, że będą roboty w przyszłym roku, 
może projekt będzie, ale zmieniła się ustawa Prawo zamówień publicznych                    
i może być tak, że procedura przetargowa będzie trwała pół roku.  
 
Janusz Toborowicz 
Rozumiem to, ale patrząc na potrzeby dzieci w zakresie szkolnictwa specjalnego 
jest to niepokojące że są ograniczenia w tym zakresie.  
 
Dariusz Holesz 
Od razu było wiadomo, że prace budowlane w tej szkole odbędą się w 2022 roku, 
taki jest harmonogram działań. W międzyczasie zmieniają się również przepisy 
przeciwpożarowe.  
 
Janusz Toborowicz 
Nie kwestionuję problem, sygnalizuję problem, że znowu będziemy szukać 
placówki aby zaspokoić potrzeby osób chcących się kształcić w tej szkole.  
 
 
Głosowanie radnych: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za–4, przeciw–0, wstrzymujących się–0.  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za–4, przeciw–0, wstrzymujących się–0.  
 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności (18.791,25 zł) 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Beata Olszok – Dyrektor 
Miejskiego Zarządu Nieruchomości.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności (19.081,42 zł) 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Beata Olszok – Dyrektor 
Miejskiego Zarządu Nieruchomości.  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności (50.083,41 zł) 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Beata Olszok – Dyrektor 
Miejskiego Zarządu Nieruchomości.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności (86.377,95 zł) 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Beata Olszok – Dyrektor 
Miejskiego Zarządu Nieruchomości.  
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
   

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności (112.782,35 zł) 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Beata Olszok – Dyrektor 
Miejskiego Zarządu Nieruchomości.  
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
   

 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na rok 2020 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Klaudia Nietrzebka – Dyrektor 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Jastrzębiu-Zdroju. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX.145.2019 Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie przyjęcia gminnego 
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programu profilaktyki i rozwiązywania  problemów alkoholowych na 2020 
rok. 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Magdalena Ostaszewska-
Wdowiak, Pełnomocnik Prezydenta ds. rozwiązywania problemów alkoholowych.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 

Ad. 7. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
 
Urszula Sobik 
Na Komisji Bezpieczeństwa wytłumaczono nam, dlaczego jedne przychodnie 
szczepią swoich pacjentów, inne nie, a także  że osoby ponad 75 lat nie będą 
mogły szczepić się ze środków miejskich. Proszę o wytłumaczenie aby radni 
wiedzieli, co potem mówić ludziom.  
 
Joanna Cisek – Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Mieszkaniowej 
Na powstałą sytuację nie mamy wpływu, ogłosiliśmy dwukrotnie konkurs, do 
którego zgłosiło się tylko dziewięć przychodni, jest to naprawdę niewielka ilość. 
Przychodnie mogą szczepić osoby od 60-75 roku życia, a powyżej 75 roku życia 
Rząd zaoferował swoje darmowe szczepionki. Jest problem z tym, ponieważ Rząd 
się zaoferował, a szczepionek nie ma. Osoba po 75 roku życia może iść do 
lekarza rodzinnego, otrzymuje recepty i idzie do apteki, jednak nie ma 
możliwości jej zrealizowania bo szczepionek nie ma. Prawdopodobnie około 3-4 
mln szczepionek jedzie do Polski, poszczególne apteki jakąś część dostaną i będą 
realizowały zgodnie z listą, którą mają. Kiedyś przychodnie szły sobie na rękę, 
pacjenci mogli szczepić się również w innej przychodni, obecnie nie ma tej 
sytuacji bo tych szczepionek nie ma.  
 
Robert Cichowicz- Wiceprezydent Miasta 
Udało nam się wynegocjować cenę do 100 złotych, dlatego uda się nam objąć 
2200 osób z terenu miasta.  
 
Janusz Toborowicz 
Z tych 2200 sztuk czy posiadamy informację, ile tych szczepionek jest 
wykorzystanych? 
 
Joanna Cisek 
Na zakończenie otrzymujemy sprawozdanie.  
 
 
Ad. 8. 
Przyjęcie protokołów z posiedzenia Komisji w dniu 17.09.2020r. 
 
Protokół przyjęto jednogłośnie.  
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Ad. 9. 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Bernadeta Magiera- Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim                           
za przybycie oraz czynny udział w obradach Komisji i zakończyła posiedzenie. 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk                

                        Przewodnicząca Komisji 
Rodziny i Polityki Społecznej    

Bernadeta Magiera 


